
Vragen n.a.v. afwijzing coffeeshop Geldermalsen 
 

Betreft: Ingekomen stukken raadsvergadering 30 maart 2021  

 B0 01 Beantwoording verzoek coffeeshop 

 B1 01 Verzoek openen coffeeshop in Geldermalsen 

 

Geacht college, 

Zoals aangekondigd stellen onderstaande fracties hierbij enkele vragen die zijn opgekomen naar 

aanleiding van bovenstaande ingekomen stukken. Het verzoek om een coffeeshop baart onze 

fracties zorgen, met name rondom de gezondheid van de jongeren in onze gemeente. Wij zijn blij 

dat het verzoek is afgewezen, maar hebben nog wel de volgende vragen: 

 

1. Wat is het huidige beleid rondom het wel of niet verlenen van een vergunning voor een 

coffeeshop? 

2. Bestaat in de gemeente West Betuwe een concreet plan om drugsgebruik terug te dringen en uit 

het openbare leven te weren ten behoeve van het welzijn van jongeren? 

3. Kent onze gemeente een specifiek alcoholmatigingsbeleid? En zo ja, waar bestaat dat uit? 

4. In december 2020 is bekend geworden dat het ministerie van VWS meer geld uittrekt voor de 

uitvoering van lokale preventieakkoorden (8 miljoen in 2021 en daarna 10 miljoen). Heeft de 

gemeente West Betuwe een lokaal preventieakkoord? 

5. Welk bedrag is momenteel opgenomen in de begroting 2021 specifiek gericht op de preventie 

en de mentale weerbaarheid van jongeren? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Fractie ChristenUnie 

Fractie SGP 

Fractie CDA 

Fractie … 


